



Issue Sept. 3th 2014



**HELVETIC
TRUST**

Family Office & Asset Management

Seitwärtsmarkt

Die Nervosität an den Aktienmärkten steigt. Wurden gestern noch rein geopolitische Gründe geltend gemacht, kommt heute die Angst vor einer Konjunkturverlangsamung beziehungsweise einer Rezession hinzu. Zu guter Letzt widmen sich immer mehr Kommentare dem Thema Deflation. Gestützt werden die Kurse durch positive Unternehmenszahlen, niedrige Zinsen sowie mangelnde Investitionsalternativen. Die derzeitige Aktienquote der weltweiten Investoren, inklusive Zentralbanken, ist die geringste der letzten fünfzig Jahre – eine Tatsache, welche die Aktienmärkte eigentlich unterstützen sollte. Wir gehen bis Ende des Jahres von einem Seitwärtsmarkt auf hohem Niveau aus. Wir favorisieren die US-Märkte vor den Emerging Markets und Europa. Speziell sehen wir grosses Potenzial in Titeln der Informationstechnologie, bei Gesundheitsunternehmen und bei zyklischen Konsumwerten.

HELVETIC TRUST

Sideways market

«The stock markets are getting more and more nervous. While yesterday the reasons were still purely geopolitical, now the fear is of the economy as a whole slowing down, and the threat of recession. And last but not least, more and more commentators are starting to talk deflation. These views are backed by positive corporate figures, low interest rates, and a lack of investment alternatives. The current share quota for worldwide investors, including the central banks, is at its most favourable level for the last fifty years, something that the stock markets really ought to be supporting. By the end of the year we shall be looking at a sideways market on a high level. We are favouring the US markets over emerging markets and Europe. In particular, we see great potential in holdings in information technology, healthcare companies, and cyclical consumer goods.»



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

HELVETIC TRUST AG

www.helvetic-trust.ch

London W1J 5DU, 18b Charles Street, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3000 Bern 7, P.O.Box 699, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55